



الرقم: 20131213660323

شهادة استيفاء شروط السلامة الوقائية
صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم (24) لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالهولة

037811882

رقم الأرض: CN-1005092 (Commercial)

23/03/2021

حجرت بتاريخ: 18/12/2020 إلى 19/12/2021 من

الاسم التجاري للمنشأة: المدرسة الهندية التكنولوجية الجنية
المالك: محمد راشد سعيد الشامي
العنوان: الرابع عشر - Al In Hazzaa - Falaj Hazzaa



الحمد للترجمة القانونية ش.ذ.م.م
Al-Hamd Legal Translation L.L.C
عباس داود
مترجم قانوني
Legal Translator

يعتمد

للطوارئ

997

999

Emergency

وقد وجد مستوفي لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 22/03/2021

ملاحظات:

- تم تسجيل الرسوم بإيصال رقم (2112000213351).

- يجب الالتزام باعتماد عقود الصيانة التورية لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من إحدى الشركات المعتمدة.

- أي تعديلات في أنظمة وأجهزة السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني.

- يجب ربط المبنى بنظام حصفتك لحماية المباني - رقم التواصل (800333363).

- في حال الإخلال بأي من اشتراطات السلامة الوقائية سيتم مخالفة المنشأة (نموذج المخالفات خلف الشهادة).

- توضح الشهادة في مكان بارز وواضح للعيان.

- مراجعة الدفاع المدني سنوياً للكشف على المبنى.

- يرجى الانتباه من إجراءات التريب خلال 60 يوم كحد أقصى و إلا سوف تتعرض المنشأة للمساءلة القانونية وفقاً لقرار مجلس الوزراء رقم 24 لسنة 2012 م.

الموقع الإلكتروني: www.adcd.gov.ae

فاكس: -

هاتف: 02 - 6964453

نظام الشكاوى والملاحظات: www.fma.ae

رؤيتنا أن نكون بولة الإمارات العربية المتحدة من أفضل بول العالم في تحقيق الأمن و السلامة



الحمـد للترجمة القانونية ش.ذ.م.م.
Al-Hamd Legal Translation L.L.C

Certified by Ministry of Justice

United Arab Emirates

Ministry of Interior

General Directorate of Civil Defense

General Department of Civil Defense – Abu Dhabi

“Certificate of Compliance with Preventive Safety Conditions”

No: 20131213660323

This certificate was issued based on Cabinet Resolution No. (24) of 2012 regarding the organization of civil defense services in the country:

The commercial name of the facility: New Indian Model School

License number: CN-1005092 (Commercial) Land number: 037811882

Owner: Mohammed Rashed Saeed Alshamsi, **Nationality:** UAE

Address: 14- Falaj Hazzaa- Al Ain

Validity of the Certificate: from 19/12/2020 to 18/12/2021 **Issued on:** 23/03/2021

It was found fulfilling the preventive safety requirements on 22/03/2021

Notes:

- Fees have been paid by receipt No. (21120002 13351)
- It is necessary to comply with the approval of contracts for the periodic maintenance of safety and fire protection devices and equipment from an approved company.
- Any modifications to safety systems and equipment, and fire prevention or activity requires prior approval from the Civil Defense.
- The facility must be linked to Hassantuk for the safety of the building- Contact No: (800333363)
- In the event that any of the preventive safety requirements are violated, the facility will be fined (chart of fines seen behind the certificate)
- The certificate shall be placed in a prominent and visible place
- Review the Civil defense annually to inspect the building
- Please complete the training process within a maximum of 60 days, otherwise the facility will be subject to legal accountability in accordance with Cabinet Resolution No. 24 of 2012

Tel: 02-6964453 fax: website: www.adcd.gov.ae

Our vision: For the United Arab Emirates to be one of the best countries in the world, in terms of safety and security



WWW alhamd ae

